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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht dat verdachten veel vaker zonder straf de rechtszaal uit lopen 
(ingezonden 27 oktober 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Veel vaker vrijspraak verdachte»?1 

Vraag 2
Klopt het dat inmiddels in 10,3% van de strafzaken vrijspraak volgt terwijl het 
eerder om «slechts» 4% ging? 

Vraag 3
Wordt deze stijging veroorzaakt door politie en/of het Openbaar Ministerie 
(OM) die de zaak niet rond hebben kunnen krijgen (incomplete dossiers, 
fouten etc.)? Zo ja, is dit het gevolg van reorganisaties en bezuinigingen bij 
deze instanties? Zo nee, bent u bereid te onderzoeken wat dan wel de 
oorzaak is van deze zorgelijke stijging? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de kwaliteit van de opsporing en vervolging niet mag 
lijden onder de bezuinigingen? Zo ja, bent u bereid de extra bezuinigingen op 
het OM terug te draaien en bent u bereid ook de Nationale Politie niet te 
belasten met (nog meer) bezuinigingen? Zo nee, waarom niet 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor de begrotingsbehandeling 
van het Ministerie van Veiligheid en Justitie?

1 AD, «Veel vaker vrijspraak verdachte» en «Schrik zit er in bij rechters na dwalingen», 26 oktober 
2015.

 
 
 
 
kv-tk-2015Z19844
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen


